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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2023 

89 Forsand, Strand, Hjelmeland 
Dato/tid: 22.02.2023 kl. 19:30 Sted: Ryfylkegarden Holta 

    

Til stede: 

Medlemmer Totalt: 28 Kvinner: 5 Menn: 23 

Tillitsvalgt: Martin Mæland 

Administrasjon: Bengt Egil Elve 

Ordstyrer: Lasse Sagård 

Referent: Bengt Egil Elve 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. 2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange lyspunkt  
3. Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 
4. Åpen post – lokale saker 
5. Valg 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: Godkjent 

Sak 2 
2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange 
lyspunkt 

Kommentarer 
og synspunkt: 

•  
 

Sak 3 Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

•  
 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

• Spørsmål om hvorfor Prima kunne ha så stor prisforskjell på Nortura, 
spesielt på gris. 

• Min side livdyr – mange sider å trykke på for å registrere smågrissalg 

• Det bel etterlyst hva som er Norturas strategi i inneværende periode 

• Skryt til ledelsen i Nortura for å ha gjort en god jobb for bonden i de 
krevende år som har vært 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: • Valgkomiteens innstilling ble vedtatt.  

 

 Vinner av gavekort 2023 

Navn: Else Magrethe A. Meidell 

Produsentnummer: 79672 

E-post: larsinerhus@hotmail.com 

 

mailto:larsinerhus@hotmail.com
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2023 

90 Gjesdal  
Dato/tid:  23.02.2023 kl. 19:30  Sted:  Gjesdal Bygdahus  

        

Til stede:  

Medlemmer  Totalt:  36  Kvinner:  9  Menn:  27  

Tillitsvalgt:  Martin Mæland  

Administrasjon:  Øyvind Hebnes  

Ordstyrer:  Geir Oluf Hareland  

Referent:  Øyvind Hebnes  

    

  Saksliste  

  

• Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste  

• 2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange lyspunkt   

• Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg  

• Åpen post – lokale saker  

• Valg  

Sak 1  Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste  

Kommentarer og 
synspunkt:  • Godkjent som innstillingen 

Sak 2  
2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange 
lyspunkt  

Kommentarer og 
synspunkt:  

 
  

Sak 3  Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg  
Kommentarer og 

synspunkt:  
 

Sak 4  Åpen post/lokale saker  

Kommentarer og 
synspunkt:  

 

Til oppfølging:  

(Saker som må følges opp/ikke svart ut)  (Produsentnummer)  

 Ønsker antal dyr inn på avregningen   

 Ønsker å ha kretsmøter, noen ganger stormøter for mange 
kretser 

  

Sak 5  Valg  

Kommentarer og 
synspunkt:  •  Som innstillingen 

  
  

  Vinner av gavekort 2023  

Navn:   Tor Odd Gilje 
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Produsentnummer:   11766 

E-post:   Tor.gilje@hotmail.com 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2023 

91 Klepp, 92 Time, 93 Hå 
Dato/tid: 22.02.2023 kl. 19:00 Sted: Nærbø Samfunnshus 

    

Til stede: 

Medlemmer Totalt: 71 Kvinner: 15 Menn: 56 

Tillitsvalgt: Siv Meling 

Administrasjon: Øyvind Hebnes, Ole Nikolay Skulberg 

Ordstyrer: Frank Tunheim, Jone Lende, Kurt Herredsvela 

Referent: Øyvind Hebnes 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. 2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange lyspunkt  
3. Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 
4. Åpen post – lokale saker 
5. Valg 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: • ok 

Sak 2 
2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange 
lyspunkt 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

•  
 

Sak 3 Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

•  
 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

• Mail i fra Bernt Undheim og Olav Røysland 

Til oppfølging: 

(Saker som må følges opp/ikke svart ut) (Produsentnummer) 

Hvorfor er kjøpsprisen på Steinsland hemmelig ? Odd Sele 

Hva rammer har konsern ledelsen i Nortura Odd Sele 

Hva er Nortura`s strategi etter konkurranse tilsynet krav  Odd Sele 

Hva er Bio Jæren ?  

Ikke få SMS om vurdering av kontakt med 
Medlemssenteret hver gang 

 

Sak 5 Valg – 91 Klepp 
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Kommentarer 
og synspunkt: • Som innstilling 

Sak 5 Valg – 92 Time 

Kommentarer 
og synspunkt: • Som innstilling 

Sak 5 Valg – 93 Hå 

Kommentarer 
og synspunkt: • Som innstilling 

 
 

 Vinner av gavekort 2023 – 91 Klepp 

Navn: Andreas Wiig 

Produsentnummer: 78431 

E-post: andwi@online.no 

 

 Vinner av gavekort 2023 – 92 Time 

Navn: Asgaut Søyland 

Produsentnummer: 73010 

E-post: asgautsoyland@gmail.com 

 

 Vinner av gavekort 2023 – 93 Hå 

Navn: Tor Torland 

Produsentnummer: 99579 

E-post: post@ttorland.no 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2023 

94 Sandnes og Sola 
Dato/tid: 20.02.2023 kl. 19:30 Sted: Julabygda Grendahuset 

    

Til stede: 

Medlemmer Totalt: 34 Kvinner: 3 Menn: 31 

Tillitsvalgt: Kirsten Kverneland 

Administrasjon: Øyvind Hebnes 

Ordstyrer: Bent Ove Byberg 

Referent: Øyvind Hebnes 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. 2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange lyspunkt  
3. Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 
4. Åpen post – lokale saker 
5. Valg 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: • ok 

Sak 2 
2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange 
lyspunkt 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

•  
 

Til oppfølging: 

(Saker som må følges opp/ikke svart ut) (Produsentnummer) 

Når kommer kyllingkontrollen? Anders Haga 

Ønsker antall dyr på avregningen Bent Ove Byberg 

Sak 3 Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

•  
 

Til oppfølging: 

(Saker som må følges opp/ikke svart ut) (Produsentnummer) 

Leveringsgrad ut i butikk er alt for lav, høyrygg nå var på 5 
% på Coop brueland og Randaberg 

Nils Søyland 
Sandmo 

Har vi rett system for å sørge for at varene havner i butikk 
Nils Søyland 
Sandmo 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

•  
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Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: • Som innstilling 

 
 

 Vinner av gavekort 2023 

Navn:  

Produsentnummer:  

E-post:  
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2023 

96 Stavanger, Randaberg, Kvitsøy 
Dato/tid: 21.02.2023 kl. 19:30 Sted: Utsyn Misjonssenter 

    

Til stede: 

Medlemmer Totalt: 60 Kvinner: 8 Menn: 52 

Tillitsvalgt: Martin Mæland 

Administrasjon: Øyvind Hebnes 

Ordstyrer: Magnus Grødem 

Referent: Øyvind Hebnes 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. 2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange lyspunkt  
3. Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 
4. Åpen post – lokale saker 
5. Valg 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: • ok 

Sak 2 
2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange 
lyspunkt 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

•  
 

Sak 3 Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

•  
 

Til oppfølging: 

(Saker som må følges opp/ikke svart ut) (Produsentnummer) 

Ønsker mer salg i FK og Åpne medlemsbutikker Lisa Breiland 

Ønsker tidligere beskjed om når slaktet blir hentet Anders Nesheim 

Antall dyr må inn på avregningene  

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

•  
 
 

Sak 5 Valg 
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Kommentarer 
og synspunkt: • Som foreslått 

 
 

 Vinner av gavekort 2023 

Navn: Thomas Sande 

Produsentnummer: 80203 

E-post: Thom.sande@gmail.com 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2023 

97 Bjerkreim 
Dato/tid: 21.02.2023 kl. 19:30 Sted: Bjerkreim Samfunnshus 

    

Til stede: 

Medlemmer Totalt: 43 Kvinner: 5 Menn: 38 

Tillitsvalgt: Siv Meling 

Administrasjon: Tore Oftedal 

Ordstyrer: Noralf Herikstad 

Referent: Tore Oftedal 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. 2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange lyspunkt  
3. Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 
4. Åpen post – lokale saker 
5. Valg 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: • Godkjent uten kommentarar 

Sak 2 
2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange 
lyspunkt 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

• Korleis har utkjøptsordninger for egg-produsentar virka? Berre 
Priorprodusentar som har tomt hus, eller også leverandørar til våre 
konkurentar? 

• Markedsandel slakt Nortura i Bjerkreim? 

• Er dette med Prima tal? 

• Hvor lenge tapte nortura mye penger pga straum før prisøkning? 

• Kvifor heiter Gilde sitt produkt «svenske kjøttboller»? 
 

Sak 3 Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

• Egil Svela – innspel på film (trine og anne marit) - kva meiner leiinga med 
«lågt klimaavtrykk»? 
Er Orkla konkurentar? 
Kjem det nytt slakteri på Otta? 
Minkar klimaavtrykk ved færre anlegg og meir transport av dyra? 
 

 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

• Korleis fungerer kretsen? 

• RU møtene er kanskje for dyre.. (dyrare enn kretsmøta?) 
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• Forventning til at nortura har rekneskap klart. Skuffande ! 40 
deltakarar skuffa på at tal og resultat er klare 
Må i så fall kretsmøtet flyttas? (dato) 

• Kva er oppgåvene til kretsen? 
Sosiale arrangement? Faglege arrangement? 

• Me må fokusere på at dette er «eigar arrangement». Bøndene er 
eigarar, og nortura skal ver eigarstyrt. Kretsen er eit eigar-
arrangement. 

 
Bør Nortura være representert på Gladmat? 

- Ja, med merkevarene våre. Nå ut til andre enn bønder 
- Kan eigarane beordra selskapet til å sende representantar til Gladmat for 

å promotera våre merkevarer? 
- «Norsk mat» bør vara eit like sterkt innslag som «lokalmat eller 

nisjevarer» på Gladmaten 
- Nortura bør by fram god grillmat som kan konkurera med andre aktørar 

på Gladmat 
 
Bør medlemsbutikkane ver åpne for alle? 

- Bjerkreim svarer ja med stort fleital! Men det må diskuterast om det må 
ver eit topris-system 

- Dei ansatte bør ikkje få betre vilkår i medlemsbutikken enn produsentane 
 
 
Metimeter undersøkelse: 

- Ein del diskusjon kring spørsmål om produksjon av varer med fisk/ 
vegetar. Mykje skepsis til dette. 

- Stor einighet om å støtte/ styrke Gilde & Prior for einkvar pris 
- Forslag om å endre emballasje på Gilde & Prior for å skapa synleg 

forskjell til EMV produkt 
- Ingen ynskjer om at eigarar skal få kjøpa andel i dotterselskap 
- Det er vilje til å betale for nokre rådgjevingstenester, til dømes Kåring av 

okse 
- Rådgjeving og tilførselsarbeid må prioriterast 

 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: • Valg utført og godkjent ihht innstilling frå valkomiteen 

 
 

 Vinner av gavekort 2023 

Navn: Magne Henry Grude – tlf. 90830044 

Produsentnummer:  

E-post: mhgrude@online.no 

 

  

mailto:mhgrude@online.no
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2023 

98 Eigersund, Lund, Sokndal 
Dato/tid: 20.02.2023 kl. 19:30 Sted: Helleland Grendehus 

    

Til stede: 

Medlemmer Totalt: 34 Kvinner: 5 Menn: 29 

Tillitsvalgt: Siv Meling 

Administrasjon: Bengt Egil Elve 

Ordstyrer: Tom Arild Mydland 

Referent: Bengt Egil Elve 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. 2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange lyspunkt  
3. Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 
4. Åpen post – lokale saker 
5. Valg 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

• Ingen merknad – men i etterkant kom det to tilbakemeldinger fra bønder 
som ikke hadde fått innkalling til kretsmøte. 
Det viser seg at de ikke var medlem, kun leverandører. 

Sak 2 
2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange 
lyspunkt 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

• Det ble etterlyst fra tidligere tillitsvalgt at medlemmer burde melde inn flere 
saker og stille flere spørsmål og bruke tillitsvalgte mer. 

• Det ble stilt spørsmål om de tillitsvalgte egentlig var gode nok til de viktige 
oppgavene de har, Nortura er en stor bedrift. 

• EMV ble sluppet løs i 1998, og ikke i 2009 slik som det viser i plansjene. 

• Vi må stille samme krav til importkjøtt som vi har til norsk kjøtt og norske 
produsenter. 

Sak 3 Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

• Produsentene likte ikke spørsmålene. 

• Det kom innspill om at slike spørsmål trenger diskusjon og vurdering før 
det kan gis gode svar. 

 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

• Spørsmål om hvordan Prima kan betale så mye mer for slakt, eksempel 
ble brukt med tillegg Prima + 300 som gir 2 kr/kg og Tillegg Jæren smak 
som gir 3 kr/kg. 

• Sjåførene er viktigste bindeledd til Nortura, de må ha tid til å slå av en prat, 
og dele ut capser og t-skjorter for eksempel. 

• Spørsmål om hensikten med stoppavgift. 

• Medlemsbutikk bør åpnes opp for alle. 
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Til 
oppfølging: 

(Saker som må følges opp/ikke svart ut) (Produsentnummer) 

Bestilte slagside av storfe på medlemsbutikk Egersund, og 
fikk til svar at det ikke gikk, fordi det var “Prima sine” 

Tanja Thunheim 
Hamre 

Lammeringer fungerer ikke, noen har flere stopp enn avtalt, 
og naboer som ikke liker hverandre kjører lammene sine 
langt for å samarbeide med andre. 

75612 

Min side - får ofte feilmelding på nett. Det er ikke mulig å se 
hvilke dyr som er innmeldt, og ved endring av individ er det 
ikke mulig å se endring til rett individnummer er 
gjennomført. 

75831 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: • Det var ingen innstilling. Valgkomiteen har ikke fungert. 

Endringer i 
forhold til 
innstilling: 

• 81024 Gunnar Vatland ble valgt som ny leder. 

• Nytt medlem er 98788 Svein Olav Tengesdal 

• Ny leder i valgkomite blir Hans Arne Haugland 

• Nytt medlem i valgkomite er 98300 Øyvind Voilås 

 
 

 Vinner av gavekort 2023 

Navn: Per Trygve Pettersen 

Produsentnummer: 75612 

E-post: heeipett@online.no  

 

  

mailto:heeipett@online.no
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2023 

100 Sirdal 
Dato/tid: 23.02.2023 kl. 19:30 Sted: Sirdal kulturhus 

    

Til stede: 

Medlemmer Totalt: 20 Kvinner: 8 Menn: 12 

Tillitsvalgt: Kirsten Kverneland 

Administrasjon: Tore Oftedal 

Ordstyrer: Inghild Håverstad 

Referent: Tore Oftedal 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. 2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange lyspunkt  
3. Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 
4. Åpen post – lokale saker 
5. Valg 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

• Godkjent.  
Men eit møte for mjølkeprodusentar (Tine) samme dag er ikkje 
optimalt, kan planleggas litt betre neste år 

Sak 2 
2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange 
lyspunkt 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

•  
 

Sak 3 Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

• Kommentarer til spørreundersøkelse 
- Kva er bærekraft? Heng det i hop med økonomien til bonden? 
- Merkevarer vs. Pris – forståeleg at folk kjøper EMV for å spara 

penger 
Kvifor er kryssfinansieringa lovleg? (dyrt med Gilde, billig med EMV) 

- Meir sal av Gilde/prior via eigne kanalar, FK mm. 
- Vilje til å opne medlemsbutikken vår for alle 
- Gilde logo på Norturabilar for å synleggjera Gilde for alle? 
- Ikkje lurt å krevje penger for rådgjeving – mht konkuranse ? 
- X antal timer gratis pr bruk (rådgjeving)? 
- Kjøp av tenester kan koste (driftsplaner, prising av dyr etc..) 
- Viktig å prioritera å hjelpa dei som sliter 
- Bindingstid ved bruk av «kostbar rådgjeving» 
- Rett å utnytte kapasiteten på anlegga til «andre produkter» 

 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 
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Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

• Negativt at «slakta hittil i år» er fjerna frå slakteoppgjera 
 

 
 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: • nei 

Endringer i 
forhold til 
innstilling: 

• Godkjent ihht valnemdas innstilling 

 
 

 Vinner av gavekort 2023 

Navn: Åse Bente Sinnes – størrelse M 

Produsentnummer:  

E-post: aasebe@hotmail.com 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2023 

101 Flekkefjord og Kvinesdal 
Dato/tid: 02.03.2023 kl. 19:30 Sted: Torvløbakkan Gard 

    

Til stede: 

Medlemmer Totalt:  Kvinner: 5 Menn: 20 

Tillitsvalgt: Hans Amund Braastad 

Administrasjon: Ove Aanestad 

Ordstyrer: Ole Helle 

Referent: Ove Aanestad 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. 2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange lyspunkt  
3. Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 
4. Åpen post – lokale saker 
5. Valg 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: • Godkjent 

Sak 2 
2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange 
lyspunkt 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

•  Komme på kretsmøte uten årsresultat ,ikkje godt nok.Mer utvalg og 
salg på medlemsbutikk. Telledato må fjernes. 

 

Sak 3 Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

• Bruke avtaletillegget mer aktivt. Sterkt tollvern ,viktig framover 
 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

•  
 
 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: • Ingen kommentar 

Endringer i 
forhold til 
innstilling: 

• Ingen forandring 
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 Vinner av gavekort 2023 

Navn: Espen Gustafsson 

Produsentnummer: 71578 

E-post: Espen-gustafsson@hotmail.com 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2023 

102 Lyngdal og Farsund 
Dato/tid: 01.03.2023 kl. 19:30 Sted: Enli Vestheim 

    

Til stede: 

Medlemmer Totalt: 21 Kvinner: 1 Menn: 20 

Tillitsvalgt: Tor-Arne Frivold 

Administrasjon: Bengt Egil Elve 

Ordstyrer: Øyvind Vågsvoll 

Referent: Bengt Egil Elve 

  

 Saksliste 

 

6. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
7. 2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange lyspunkt  
8. Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 
9. Åpen post – lokale saker 
10. Valg 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: Godkjent 

Sak 2 
2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange 
lyspunkt 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 

•  
 

Sak 3 Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

• Alle Investeringer i anlegg må være mest mulig fremtidsrettet. Det er for 
eksempel relativt liten forskjell på 491 og 600 mill. kr, dersom det ene 
alternativet er bedre på lang sikt. 

• Nortura må holde seg til det de kan, og ikke produsere andre ting. 

• Nortura må kjempe for merkevarene. 

• Tillitsverv strukturen er alt for stor, det er for mange råd og utvalg, her kan 
det gjøres forenklinger og ta innsparinger. 
Det er bedre med flere ansatte enn mange tillitsvalgte til å gjøre 
vurderinger og ta beslutninger. 

 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

•  
 
 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

• Kretsen vil redusere antall varamenn fra 5 til 3. Det er ikke behov for å ha 
5. Det vil bli gjennomført ved at det ikke blir valgt nye, når de to første 
varamenn er på valg. 
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Endringer i 
forhold til 
innstilling: 

•  

 
 

 Vinner av gavekort 2023 

Navn: Even Røynås 41442592 

Produsentnummer: 72020 

E-post: even.roynas@gmail.com 

 

  

mailto:even.roynas@gmail.com
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2023 

103 Mandal og Marnardal 
Dato/tid: 02.03.2023 kl. 19:30 Sted: Laudal Ungdomshus 

    

Til stede: 

Medlemmer Totalt: 23 Kvinner: 3 Menn: 20 

Tillitsvalgt: Tor-Arne Frivold 

Administrasjon: Bengt Egil Elve 

Ordstyrer: Sjur Lauvdal 

Referent: Bengt Egil Elve 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. 2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange lyspunkt  
3. Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 
4. Åpen post – lokale saker 
5. Valg 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: Godkjent 

Sak 2 
2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange 
lyspunkt 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

•  
 

Sak 3 Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

• Villighet til å betale for gode rådgivere. Men de som arbeider med 
medlemspleie kan det ikke betales for. 

• Det var store diskusjoner om puljetilegg, og kretsen mener at puljetilegg 
er en uting, det lager forskjell på store og små produsenter.  

• Kretsen ønsker å være slik som den er, og ønsker ikke endring av 
geografisk område/sammneslåinger. 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

•  
 

Til oppfølging: 
Hvordan går medlemsbutikken i kr.sand økonomisk? 99870 

Hvor mange produsenter i kretsen leverer storfe uten å 
melde inn på avtale? 

99870 

  

Sak 5 Valg 
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Kommentarer 
og synspunkt: • Som innstilling 

Endringer i 
forhold til 
innstilling: 

•  

 
 

 Vinner av gavekort 2023 

Navn: Anton Fredriksen 

Produsentnummer: 71088 (sønn til produsenten) 

E-post: lisbents@online.no  

 

  

mailto:lisbents@online.no
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2023 

104 Audnedalen 
Dato/tid: 01.03.2023 kl. 19:30 Sted: Vigmostad Bedehus 

    

Til stede: 

Medlemmer Totalt: 18 Kvinner: 2 Menn: 16 

Tillitsvalgt: Hans Amund Braastad 

Administrasjon: Marit Elise Smith Eidet, Ove Aanestad 

Ordstyrer: Torbjørn Helle 

Referent: Marit Elise Smith Eidet 

  

 Saksliste 

 

6. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
7. 2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange lyspunkt  
8. Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 
9. Åpen post – lokale saker 
10. Valg 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: • Ingen kommentarer 

Sak 2 
2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange 
lyspunkt 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

• Hvorfor er det større trekk på slakting inntransport på lam enn storfe og 
gris.  

• Blir reg. lager på storfe tømt gjennom året? Hvor mye er igjen på lager i 
juni? 

• Er importkvoter på prognose for alle aktører?  

• Mindre storfe – vil avregningspris øke? 

• Dataangrep. For noen år siden, bevilget 600 mill. til nytt system (SAP). 
Men tok tid, brukt 1 mrd. Hvor mye har dataangrepet kostet eierne i 
tillegg til den milliarden. Eiere blitt snytt for flere millioner pga. ting ikke 
fungerer/tar tid. Vi skal betale for at vi har sikre datasystemer. Denne 
kostnaden er for høy og det har tatt for lang tid. Penger brukt på 
konsulenter kunne gått til eiere.   

 

Sak 3 Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

• EMV – er det import eller selger vi noe til de som produserer EMV? Helt 
slakt.  

• Hvordan er resultatet for de private slakteriene? Sliter de også 
økonomisk nå eller tjener de penger? 

 
Påstander/spørsmål: 
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• Bærekraft: Tilpasse oss. Drive gården bra er god bærekraft. Hvis dette 
fører til at vi må ut med mye økte kostnader er ikke dette så interessant. 
Må lønne seg for produsent med bærekraft. Finnes betalingsvilje hos 
kunder for at jordbruket skal være bærekraftig. Må også være økonomisk 
bærekraftig for produsent.  

• Styrke gilde/prior: Må ta grep for at ikke EMV tar over. Viktig å få frem at 
det er norske råvarer.  

• Aksjonær i datterselskap: spennende ide. Kan kjøpte aksjer selge disse 
videre til utenforstående? Merkelig spørsmål, vi er allerede eiere i 
Nortura, trenger Nortura mer eierkapital? Har allerede eierskap til 
datterselskap.  

• Betale for rådgivning etter eget bruk: fortsette med gratis rådgivning. Villig 
til å betale for profesjonell hjelp. De som ikke bruker rådgivning er med 
på å betale for de som bruker det mye. Hvor mye rådgivning skal vi ha? 
Greit å betale for tjenester som krever mye arbeid/spesialiserte tjenester.  

• Utnytte kapasitet i industrien…: juice hos Tine, kan sammenliknes?  
 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

• Storfe – hvordan er tanken videre med å fortsette å øke pris på storfe vs. 
kostnaden i butikk. Hvordan øke salg på storfe? Lagersituasjon.  

• Hva er de andre kretsene opptatt av andre steder? 

• Harmonisering og leveringsvilkår mellom prima og Nortura. Når dette ble 
kjøpt opp ble det lovet at leveringsvilkår skulle være likt. Hva tenker 
konsernstyret om dette?  

• Norturamedlem i alle år – kan levere til Prima og fortsatt være i Nortura, 
bare få bedre betalt. Leverer du til Prima så leverer du til Nortura.  

 
 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: • Ingen kommentarer 

Endringer i 
forhold til 
innstilling: 

• Ingen endringer 

 
 

 Vinner av gavekort 2023 

Navn: Tor Erik Leland 

Produsentnummer: 4225021676 

E-post: torleland@hotmail.com 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2023 

105 Kristiansand og Vennesla 
Dato/tid: 28.02.2023 kl. 19:30 Sted: Finsland Bedehus 

    

Til stede: 

Medlemmer Totalt: 31 Kvinner: 4 Menn: 27 

Tillitsvalgt: Hans Amund Braastad 

Administrasjon: Hildur Elisabeth Brøvig 

Ordstyrer: Inger Liv Thoresen 

Referent: Hildur Elisabeth Brøvig 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. 2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange lyspunkt  
3. Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 
4. Åpen post – lokale saker 
5. Valg 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: • ok 

Sak 2 
2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange 
lyspunkt 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

• Hvor mye utgjør den økte energiprisen på slaktekostnadden 

• Hvor mye slakter Nortura totalt? 

• I hvilke kjeder øker Gilde salget 

• Bør ikke de tre samvirke organisasjonene samarbeide noe bedre? Når 
Tine vedtar at de må ha mindre melk bør dette gjøres i samarbeid med 
de andre samvirke organisasjonene. Med et samarbeid og 
kommunikasjon ungår vi kanskje at det blir store svingninger i markedet. 
Slik som situasjonen vi hadde i høst at det blir slaktet mange kyr pga at 
forholdstallet gikk ned. 

• Avregningsprisen burde vært økt mye tidligere for å unngå at folk holder 
dyrene igjen til over telledato. Prisen bør økes med 10 kr før telledato, vi 
trenger en større gulerot for å unngå at dyr holdes igjen. Etter telledato 
kan prisen settes kraftig ned. Vi trenger en brattere prisløype 

• Telledato må bort, det skulle vært gjennomsnitts beregning for lengst 

• Vi må ikke slutte med å produsere Gilde merket, det er noe av det 
viktigste vi har 

Sak 3 Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

• Bærekraft - Det må legges opp slik at vi får et system som går på klima 
og bærekraft, alt må legges inn i KSL 

• Hvor har vi kapasitet til å produsere mer matvarer i andre kategorier? 
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• Er EMV dårlig butikk 
 

Til oppfølging: 

(Saker som må følges opp/ikke svart ut) (Produsentnummer) 

Hvor mye har nedleggingen av pelsdyrnæringen kostet? 
73189 Anstein 
Imeland 

Hva er avansen på Gilde produkter  
76009 Knut Sindre 
Roland 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

• De syns utvalget i medlemsbutikken er for dårlig, det er mer utvalg i de 
andre medlemsbutikkene. 

• Vi ønsker handlekurver i medlemsbutikken i Kristiansand 

• Ros analysen viser feil 

• De som sitter på Nortura medlem får masse skryt, de gjør en god jobb for 
oss. De som sitter på telefonsløyfen er fantastiske, og dette må de få vite 

• Rådgiveren i Agder fikk applaus, de er synlige og gjør en god jobb 
 
 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: • ok 

Endringer i 
forhold til 
innstilling: 

• ok 

 
 

 Vinner av gavekort 2023 

Navn: Knut Føreland 

Produsentnummer: 72757 

E-post: foreland@live.no 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2023 

106 Åseral og Hægebostad 
Dato/tid: 27.02.2023 kl. 19:30 Sted: Nostalgilåven 

    

Til stede: 

Medlemmer Totalt: 29 Kvinner: 6 Menn: 23 

Tillitsvalgt: Tor-Arne Frivold 

Administrasjon: Marit Elise Smith Eidet 

Ordstyrer: Oddmund Ljosland 

Referent: Marit Elise Smith Eidet 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. 2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange lyspunkt  
3. Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 
4. Åpen post – lokale saker 
5. Valg 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: • Ingen kommentarer 

Sak 2 
2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange 
lyspunkt 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

• Ingen kommentarer 
 

Sak 3 Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

• Vi må se på muligheten til å ha en egen kjede for våre egne merkevarer. 

• Lokalbutikker (ofte eid av lokalbefolkning) – burde kunne bestille rett fra 
Nortura. Problemet er at Norgesgruppen bestemmer hva lokalbutikkene 
tar inn.  
 

• Eierorganisering 

• Kretsleder får lite henvendelser. Det som blir tatt opp går videre oppover i 
tillitsvalgt system.  

• Større områder → færre tillitsvalgte → mindre engasjerte produsenter. 
Sett dette hos Tine. Hvis kretsen blir for stor kan det føre til at færre stiller 
opp på kretsmøte. Større avstand til «toppen». Greit at vi skal spare 
penger, men engasjement og medlemsdemokrati er viktig.  

• Engasjement viktig for at Nortura skal bestå.  

• Lengre å kjøre med større kretser.  
 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 
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Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

• Forskjell på pris samme vare i forskjellige medlemsbutikker. For 
eksempel kjøttdeig, forskjellig på Forus og i Kristiansand. Billigere på 
Forus pga avtale på fabrikk.  

• Er medlemsbutikker åpne for alle? 

• Fort tomt for overskuddsvarer.  

• Medlemsbutikk i Kristiansand ligger litt på feil plass i forhold til de som 
bor i indre strøk.  

• Retur stykningsdeler – kan få dette til med å legge inn manuell pris.  

• Besøk på slakteriet (Forus) – kunne fått en lapp. Ansatte har en rabatt 
(står over kassa). Produsenter kunne fått en god rabatt den dagen. (tror 
det var pinnekjøtt som er forhandlet for fabrikken, men den lappen kunne 
vært tatt bort).  

• Bestiller mat til et arrangement – får beskjed at en må hente det på et 
slakteri eller medlemsbutikk. Skal det ikke kunne gå an å få det tilsendt til 
lokalbutikker.  

• Slaktering storfe. Dette prøveprosjektet ble avsluttet.  

• Dårlig opplevelse med sjåfør, viktig at de som kjører er hyggelige.   

• Premiering for effektiv lasting av dyr. Hvordan skal dette utføres. 
Presisert at dette er en kartlegging. 

• Lange horn – Nortura vil ikke slakte høylandsfe. Er det andre raser det 
gjelder?  

• Viktig med sosiale tilstelninger. Litt info om hva som skjer fremover. Også 
faginnlegg.  

 

Til oppfølging: 

(Saker som må følges opp/ikke svart ut) (Produsentnummer) 

Slakting Forus – slakter ikke lam uke 14 og 15. Alle andre 
slakter uke 15. Da får man ikke lam, men det blir ung sau. 
Dette blir et tap for bonden.  

4226019257 

Transport til Lista – 5200kr. Fatland kjører for 500 kroner 
mellom Fatland sine bønder. 5200 er for dyrt.  
 

4226023846 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: • Ingen kommentarer 

Endringer i 
forhold til 
innstilling: 

• Ingen endringer 

 
 

 Vinner av gavekort 2023 

Navn: Roger Eikeland 

Produsentnummer: 4226027193 

E-post: Roger.eikeland@hotmail.com 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2023 

107 Setesdal 
Dato/tid: 27.02.2023 kl. 18:30 Sted: Revsnes Hotell 

    

Til stede: 

Medlemmer Totalt: 19 Kvinner: 4 Menn: 15 

Tillitsvalgt: Hans Amund Braastad 

Administrasjon: Hildur Elisabeth Brøvig 

Ordstyrer: Tor Hallvard Mosdøl 

Referent: Hildur Elisabeth Brøvig 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. 2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange lyspunkt  
3. Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 
4. Åpen post – lokale saker 
5. Valg 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

• Feil oppstartstidspunkt i innkalling.  

• Det kom kommentarer på at møtestart kl 18:30 er fortidig, det blir 
vanskelig for melkebonden å komme 

• Neste år starter vi kl 19.00 eller kl 19:30 

• Ellers ingen kommentarer til innkallingen 

Sak 2 
2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange 
lyspunkt 

Kommentarer 
og synspunkt: 

• Kan vi øke PGE prisen raskere, i likhet med resten av Europa 

• Hva er det som gjør at salget av Gilde har økt 

• Nortura skal ha skryt for den jobben de har gjort med prisøkningen de har 
fått til 

• Det er bra at styrelederen er så aktiv, Trine Våg har gjort en utrolig god 
jobb. Vi er stolte av å være i Nortura 

• Nortura viser virkelig at vi er en samvirkebedrift 

• På storfe kan vi regne med at det vil bli en stor avskalling om det ikke blir 
bedre økonomi. Vi går mot en veldig spennende tid, mange som fortsatt 
driver på båsfjøs. Kommer disse til å avvikle. I Bygland er det kanskje en 
melkebonde igjen om få år, melka renner ut til kysten 

• Er det noen gang regnet på hvor mye telledato koster næringa 

• Prisjusteringen som er i dag, kunne det vært en større prisøkning når det 
er mangel på ferskt kjøtt i markedet. Er pris økningene stor nok for at det 
kommer inn slakt når det er underskudd 

•  
 

Sak 3 Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

• Det er lurt og se på eiermodellen i Nortura, men det er viktig at vi ikke blir 
styrt på samme måte som Tine 
 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 
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Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

•  
 
 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: • Ok 

Endringer i 
forhold til 
innstilling: 

• Niklos Knutson Berg ble foreslått som medlem i valgkomitéen overtar 

for Inger Siri Lidi som går ut 

 
 

 Vinner av gavekort 2023 

Navn: Sergej Zeller 

Produsentnummer: 46500 

E-post: s.zelleRnoR@gmail.com 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2023 

108 Grimstad, Lillesand, Birkenes 109 Aust i Agder 
Dato/tid: 28.02.2023 kl. 19:30 Sted: Grimstad Vertshus 

    

Til stede: 

Medlemmer Totalt: 36 Kvinner: 6 Menn: 30 

Tillitsvalgt: Tor-Arne Frivold 

Administrasjon: Stian Espedal, Marit Elise Smith Eidet, Ove Aanestad 

Ordstyrer: Geir Delin, Alf Eivind Myren 

Referent: Marit Elise Smith Eidet 

  

 Saksliste 

 

6. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
7. 2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange lyspunkt  
8. Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 
9. Åpen post – lokale saker 
10. Valg 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: • Ingen kommentarer 

Sak 2 
2022 – mer krevende enn vi forventet – men likevel mange 
lyspunkt 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

• Ingen kommentarer 
 

Sak 3 Hvor går veien videre for Nortura? Tre viktige veivalg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 

• Prior og gildevarer vs. EMV. Egg veldig kontrollert av produsent, men 
Nortura skal kontrollere det en gang til før butikk. Bør ikke ha gilde/prior 
garanti på EMV (garanterer at First Price er like god). Hvorfor betale mer 
for prior egg når det i teorien er like god kvalitet på first price? 

• Bør beholde gilde/prior som merkevarer.  

• Fatland sine produsenter tjener penger så lenge Nortura klarer å 
opprettholde pris.  

• Må gjøre noe annerledes for at gilde/prior skal opprettholde 
markedsandel? Må vi ha alle produktene/varelinjene vi har?  

• Har ledelsen svar på utfordringene? 

• Kjedene er ute etter å «ta livet av» oss/våre merkevarer.  

• Viktig at vi fremmer at Gilde/prior har den beste kvaliteten.  

• Hylleplass – ser ikke lengre gilde kjøttdeig på tilbud. Hvor mye betaler vi 
for «joint market»? 

 

• Eierorganisering  

• Mistet mye med at datasystemene ligger nede. informasjonsflyt fra 
hjemmeside er redusert.  
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• Kretser fungerer greit. Få saker kommer inn til styret. 

• Kretsmøter, se på om Agder har et felles stort kretsmøte. Begynner med 
lunsj, faglig fra Nortura, avsluttes med middag på kvelden. I stedet for 
mange små kretsmøter.  

• Viktig at eierskapet til Nortura opprettholdes. Vil en miste noe på veien 
hvis kretsene blir større? Må i hvert fall ha gode kommunikasjonslinjer inn 
til styret.  

• Viktig å beholde de tillitsvalgte vi har. Størrelse på krets er ikke så viktig, 
men at det er nok personer. Også arena for opplæring.  

• De tillitsvalgte får god informasjon, men ikke sikkert de som ikke er 
tillitsvalgt føler de får nok informasjon.  

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

(Innspill og kommentarer som ikke krever oppfølging utover det som ble sagt i 
møtet) 
 

• Angusavtale – underdekning eller fullt? 

• Blir hereford og charolaise godkjent med 50% krysninger for å gå i ny 
varestrøm? (hamburger).  

• Produkter i medlemsbutikk – ofte større utvalg i butikker som ligger på 
fabrikk. For eksempel i tønsberg har de større pakninger med farse til 
redusert pris. Har vært sagt i medlemsbutikk i Tønsberg at de vil ha disse 
billige varene selv.  

• Nortura bør ta mer «ansvar» for å begrense import. Jobbe med 
departement osv. tillitsvalgte må jobbe med styret og totalmarked.  

• Ahlsell fungerer ikke optimalt.  

• Bør ha merkevarenavn på profilklær. Forbrukeren kjenner ikke navnet 
Nortura.  

 

Til oppfølging: 

(Saker som må følges opp/ikke svart ut) (Produsentnummer) 

• Livdyr og livdyrformidling. Fått beskjed at Eivind 
Odd er ansatt, men samtidig skal vi melde inn på 
min side. Skjønner ikke helt forholdet mellom 
dette. Må sende faktura selv. Oppfatter E. O som 
en del av Norturasystemet.  

4202018919 

• Prising på livdyr. Solgt en del drektige kviger og 
levert ku til slakt samtidig. Livdyr burde vært 
bedre betalt enn å slakte de. Purret på dette flere 
ganger, sendt spørsmål om dette i desember men 
ikke hørt noe enda. Høyere priset i Tønsberg enn 
i Agro.  

 

4203006335 

• Mistet returpunkt på nisje, må kjøre til Rogaland å 
hente disse. Dette blir for langt. Burde kunne 
hente dette på Tine i Kristiansand, og andre 
plasser.  

• Kuttet ut produktet URFE – hvorfor? 
 

4216014870 

Sak 5 Valg - Grimstad, Lillesand, Birkenes 

Kommentarer 
og synspunkt: • Ingen kommentarer 

Endringer i 
forhold til 
innstilling: 

• Nei  
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Sak 5 Valg - Aust i Agder 

Kommentarer 
og synspunkt: • Ingen kommentarer 

Endringer i 
forhold til 
innstilling: 

• Nei  

 
 

 Vinner av gavekort 2023 – Grimstad, Lillesand, Birkenes 

Navn: John Gaute Lunden 

Produsentnummer: 4202077113 

E-post: jglunden@online.no 

 
 

 Vinner av gavekort 2023 – Aust i Agder 

Navn: Lars Woie 

Produsentnummer: 0906009832 

E-post: lar_woi@hotmail.com 
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